
Tabasalu Lasteaed Tibutare hoolekogu koosoleku protokoll nr 1-3/1/2018 

 

5. november 2018 a. Tibutares 

Algus kell 17:30 

Lõpp kell 19:45 

 

Osalesid: /Registreerimisleht lisatud (Lisa 1)/ 

Hoolekoguliikmed: Karl Sisask (Tibud), Raul Leemets (Piilud), Kati Raudsepp (Krõllid), 

Hallar Ränk (Muumid), Gerli Vainumaa (Kiisud), Sirja Sulatko (Sipsikud), Anni Talts 

(Mikid), Sirje Reinla (õpetajate esindaja), Vello Viiburg (Harku vallavalitsuse esindaja). 

Lasteaia esindajad : Reeli Simanson (direktor), Aili Tamm (juhiabi-haridustehnoloog), Anne 

Teetamm (majandusjuhataja). 

Puudus: Rauno Stüff (Naksid). 

PÄEVAKORD: 

1. Uute liikmete tutvustamine 

2. Hoolekogu rolli ja põhimääruse tutvustamine 

3. Koosoleku esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine 

4. 2017/2018 õa rahulolu uuringu ettepanekute ja tagasiside tutvustus ning suunad uueks 

õppeaastaks (direktor) 

5. Heategevusliku laada-kohviku korraldamine 

6. Arutelud ette saadetud küsimuste põhjal. 

 

1. KUULATI:  

Direktor Reeli Simanson tutvustas hoolekogu 2018/19 õppeaasta koosseisu. Kinnitatud 

9.10.2018 nr 459 Harku Vallavalitsuse määrusega (Lisa 2). 

2. KUULATI:  

Direktor andis ülevaate koolieelse lasteasutuse seadusest tulenevatest hoolekogu ülesannetest 

(Lisa 3). Samuti tutvustas HKO juhataja poolt 31.10.2017 väljaantud „Ootused hoolekogu 

tegevusele“ (Lisa 4). Tutvustas lühidalt Harku Vallavalitsuse 19. veebruari 2002 kinnitatud 

Tabasalu Lasteaed Tibutare Hoolekogu põhimäärust (Lisa 5). 

3. KUULATI:  



Arutati, et HKO juhataja poolt 31.10.2017 väljaantud „Ootused hoolekogu tegevusele“ punti 

„Esimesel koosolekul valib hoolekogu (salajasel hääletamisel) liikmete hulgast esimehe, 

aseesimehe ja  vajadusel sekretäri“, et salajast hääletust ei ole vaja teha. 

Kõik hoolekogu liikmed tutvustasid end. Tehti ettepanekuid esimehe ja aseesimehe 

valimiseks. 

OTSUSTATI 1: Ühehäälselt valiti uueks hoolekogu esimeheks Raul Leemets (Piilude rühma 

esindaja) ja aseesimeheks Hillar Ränk (Muumide rühma esindaja). Protokollijaks valiti Aili 

Tamm (juhiabi-haridustehnoloog). 

4. KUULATI: 

Direktor andis ülevaate (PP esitlus) uue arengukava 2018-2021 peamistest sihtidest, lasteaia 

tugevustest ja arengusuundadest, 2017/2018 suurematest õnnestumistest laste tulemustest, 

õppeprotsessi eripäradest, rahulolu uuringu ettepanekutest ja tagasiside tutvustusest ning 

rääkis uue õppeaasta suundadest. 

Direktor andis ülevaate vajalikest investeeringutest ja lisa taotlustest.  

Samuti rääkis direktor erakond Isamaa ja Res Publica liidu ja Eesti Reformierakonna 

koalitsioonilepingust Harku Vallas aastateks 2017-2021, kus on sees punkt, kus lubatakse 

panustada lasteaiaõpetajate ja tugipersonali palgakasvu vähemalt Tallinnaga võrreldavale 

tasemele. Tänase seisuga on vahe Tallinnaga juba 150 eurot. (kõrgharidusega õpetaja puhul ja 

Tallinnas saavad kõik õpetajad olenemata haridustasemest palka 1150 eurot. 

5. KUULATI: 

Tutvustati uutele liikmetele heategevusliku laada-kohviku korraldamisega seonduvat. Tulev 

kohvik, kuhu vanemad valmistavad midagi soolast ja magusat. Kohvikust saadud tulu läheb 

lasteaiale, mille eest korraldatakse kevadel kõikidele rühmadele ühine üritus või väljasõit. 

Rühma laudadel müüdavate asjade eest (käsitöö, isevalmistatud maiustused, jõulukaunistused, 

hoidised jne) saadud tulu läheb rühmale ja selle tulu kasutamise üle saavad vanemad rühmale 

ettepanekuid teha. Õnneloos toimis eelmisel aastal hästi ja sellega võiks jätkata. 

OTSUSTATI 2: Toimumise kuupäev on 5. detsember kell 16.30-19.00. Soolast küpsetist 

kohvikusse teevad rühmad: Kiisud, Tibud, Sipsikud ja Muumid. Magusat küpsetist 

kohvikusse teevad rühmad: Krõllid, Piilud, Mikid ja Naksid. Ühest rühmast kohvikusse 2 

küpsetist. Kati Raudsepp teeb laada kuulutused. Raul Leemets tegeleb eelmise aasta 



sponsorite tabeli koostamisega ja drives liikmetele jagamisega. Kõik hoolekogu liikmed 

saadav oma rühma üleskutse, otsimaks oma tööandjate hulgast sponsoreid, kes annetaksid 

oma toodangut või kinkekaarte (teenuste osas) õnneloosi.  19. novembril teeme vahe 

kokkuvõtte laada asjus: palju kogunenud õnneloosi asju, kas kokkulepped küpsetajate, laada 

müüjate osas. 

6. KUULATI: 

Arutleti lasteaia õue valgustite teemal. Tunti muret õuevalgustite pärast, kuna õhtud on juba 

nii pimedad ja lapsed ei saa pimedas õues mängida. Direktor näitas Strantumi poolset hinna 

pakkumist õue valgustitele. Õpetajate nimel õpetajate esindaja Sirje Reinla tõi taaskord välja 

ka õpetajate mure seoses suhteliselt pimeda õhtuse õue aja. Kindlasti sooviti valgustust ka 

kelgumäele. Valla esindaja Vello Viiburg lubas järgmisel päeval valgustuse teemaga edasi 

tegeleda. 

Arutati mänguväljakute teemal ja jätkame taas kahe uue mänguatraktsiooni ostmisega sellel 

õppeaastal (kui raha eraldatakse 2019 eelarvesse), aluste ettevalmistamiseks korraldame 

talgud kevadel, et raha kokku hoida. 

OTSUSTATI 3: Teha lasteaia õueala atraktsioonide asukoha plaan (selgitades eelnevalt maa-

alused kaablite ja torude asukohad- koostöös Harku Vallavalitsusega). Teha eskiisplaan 

plaanitavate mänguväljakutega. Kui alus on olemas, siis atraktsioonide paigaldamiseks 

eskiisplaani koostamiseks pakkus abi  Sipsikute rühma esindaja Sirja Sulatko. Teha valgustite 

projekt, et saada olemasolevad valgustid korda ja vajadusel panna lisavalgustust- 

vallaesindaja eestvedamisel.  

 

Protokollis: Aili Tamm Hoolekogu esimees: Raul Leemets 

 

 

 

 


